
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 060224 
 

Mødedato 

06.02.2024 

Mødested/lokale 

Mødelokale 1  
ved kontoret 
 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere 

Skolebestyrelsen 

Afbud ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra 

Louise Guldberg, 

Sabine Jensen deltager i stedet som 

medarbejderrepræsentant 

Direkte telefonnr. 

21579648 

 

1. Godkendelse af dagsorden  17:00 – 17:05 
 

2. Principper 17:05 – 18:00 
Vi gennemgår principperne 1-7 + 11 i plenum og kommer med kommentarer. Hvis behovet for 
større justeringer opstår, kan en af os lave et forslag baseret på fælles feedback og dialog til 
godkendelse næste gang. 
Princip 11 findes her i ny udgave (kladde), hvor formanden (naivt) har indføjet en række 
ændringer baseret på Bilag 4 fra sidste møde. 
Formålet er at sørge for, at principperne er tidssvarende, og at vi som bestyrelse kan stå inde 
for indholdet. 
De findes på https://faelleshaabsskolen.aula.dk/drf 
https://docs.google.com/document/d/1stpdlbUrURLk2hMR93qRPObhczHODdMkRCGUcjxpS

rw 
 
Referat: Obs på at der indføres revisionsdatoer, når noget et revideret, Lars kigger på nogle 
nye formuleringer ift. den åbne skole, ift. naturbrug. Princippet omkring understøttende 
undervisning skal omskrives til CO-teaching. Princip 4: MR laver et afsnit omkring forældrenes 
ansvar ift. klassedannelse. Princip nr. 6: Der kan være et behov for at gennemse princippet 
omkring elevers brug af devices og mobiler. 
 

3. Spisning 18:00 – 18:25 
 

https://docs.google.com/document/d/1stpdlbUrURLk2hMR93qRPObhczHODdMkRCGUcjxpSrw/edit?usp=sharing
https://faelleshaabsskolen.aula.dk/drf
https://docs.google.com/document/d/1stpdlbUrURLk2hMR93qRPObhczHODdMkRCGUcjxpSrw
https://docs.google.com/document/d/1stpdlbUrURLk2hMR93qRPObhczHODdMkRCGUcjxpSrw


4. Bestyrelsesvalg-reklame 18:25 – 19:00 
Vi skal have fundet en god måde at reklamere lidt for bestyrelsen og i særdeleshed det 
kommende valg. I bedes alle lægge hovederne i blød på forhånd. Vi starter med idégenerering i 
mindre grupper (~15 min), hvorefter vi samler op i plenum. 
Formålet er at have en ”kampagneplan” med realistiske punkter. 

  
Referat: drøftelse af, om der kunne laves en visuel kampagne evt. med videoklip af 
skolebestyrelsens aktiviteter, opslag på GIC’s skærme og Aula, OBS på det visuelle, kunne alle 
fra bestyrelsen komme med input til valgprocessen, kunne der laves reklame til 
forårskoncerten, opslag til indskolingen, Anders er kampagnechef.  
Alle laver et lille citat omkring, hvorfor man sidder i skolebestyrelsen, og sender et billede til 
Anders.   
 

5. Sponsorater/samarbejdsaftaler ved skoleopstart 19:00 – 19:10 
Når børnene starter i 0. klasse, modtager forældre en slags startmappe. Den indeholder 
udover en række nyttige informationer også en række reklameprodukter – fx for skolemælk og 
LEGO. Det kan for så vidt være udmærkede produkter, men hvor går grænsen? Og er det 
eventuelt et upassende tidspunkt, det kommer på? 
Formålet er, at vi tager stilling til, hvorvidt nuværende praksis fortsætter, eller om det er 
nødvendigt med en justering – i så fald hvilken? 

 
Referat: Fælles drøftelse af formålet med denne startmappe, hvad skal den indeholde. Vi har 
på skolen en drøftelse af, hvad den skal indeholde. Der er forskellige holdninger til, om vi som 
skole skal reklamere for andre produkter ved skolestarten. Det er vedtaget, at reklamerne ikke 
udleveres i startmappen  
 

6. Orientering 19:10 – 19:50 
 

Skolen 

• Opfølgning på fravær hos personalet 

• Læseferien væk – kan det ændres fremadrettet? Vi har fokus på, at dette er en fælles 
planlægning mellem team 9 og eleverne på 9. årgang.  

• Gallafest 21.3. – vi vil gerne have hjælp af skolebestyrelsen til at dække vagter, hvis man 
kan. I må gerne melde jer til hos Malene Boe Lem.  

• Fasefest på mellemtrinnet torsdag den 8.2. – PLUS er også med i år.  

• Fastelavn i indskolingen på fredag den 9.2. 

• Forårskoncert 16.5.  

• Emneuge i uge 10 – her bliver forældrene inviteret ind til en enkelt eftermiddag. 

• Hvad betyder besparelsesplanen for Fælleshåbsskolen i store træk? 
 

Formand 

• Om cykelinitiativer - Lars og Anders holder et møde med Vibeke for at sætte nye 
initiativer i gang. Heidi og skolepatruljen vil gerne være med. 

• Vi får en del henvendelser ift. stjålne cykler, og det er svært at gøre noget ved, men vi 
følger løbende op på dette. Lokalbetjenten er orienteret om dette. 



 
7. Punkter til næste møde 19:50 – 19:55 
 

• Opfølgning på kontakten til forældrerødderne 

• Mobilprincip 
 
8. Evt. 19:55 – 20:00 

 
 

 
 


